
   
Zasedání Pléna zakladatelů Královská stezka o.p.s. a Valné hromady MAS Královská 

stezka o.p.s. dne 3. 3. 2020 od 17:00 hodin 

Zapisovatel: Lucie Šulcová 

Ověřovatel 1: Václav Vala 

Ověřovatel 2: Jaroslav Štefáček 

Volební komise: Karolína Kovářová, Eliška Matulová 

Omluven: Jaroslava Dvořáková, Lubomír Pospíchal 

Zasedání Pléna zakladatelů a Valné hromady bylo zahájeno v 17:00 hodin úvodním slovem panem 

místopředsedou SR Petrem Bártou a panem ředitelem o.p.s. a MAS, Gustavem Charouzkem. Bylo 

konstatováno, že zasedání byla řádně svolána. Pan Bárta dále konstatoval, že podle prezenční 

listiny je přítomno 21 členů Pléna zakladatelů a 44 členů Valné hromady. Plénum zakladatelů i 

Valná hromada jsou usnášení schopné.  

Na začátku zasedání Pléna zakladatelů i Valné hromady byli zúčastnění seznámeni s organizací, 

byli představeni členové Správní rady o.p.s. a zaměstnanci o.p.s. Dále bylo řečeno, že přítomno 

může být více osob, ale hlasovat mohou v Plénu zakladatelů pouze zakladatelé o.p.s. a u Valné 

hromady pouze partneři MAS (1 hlas na jednoho zakladatele, příp. na 1 partnera MAS – doprovod 

nemá právo hlasovat).  Královská stezka o.p.s. nechává kolovat prezenční listinu, kde jsou uvedeni 

zakladatelé o.p.s. i partneři MAS. Celkový počet zúčastněných zakladatelů na Plénu zakladatelů je 

21. Celkový počet partnerů na Valné hromadě místního partnerství je 44. Počet partnerů a 

zájmových skupin byl kontrolován před započetím Valné hromady zaměstnanci MAS a ověřen 

místopředsedou MAS (19 subjektů VS, 25 subjektů SS). Zastoupení jednotlivých zájmových skupin 

na Valné hromadě bylo: 

- Rozvoj obce – 16 (36 %) 

- Zemědělství, lesnictví – 3 (7 %) 

- Podpora společenského života – 10 (23 %) 

- Podnikání – 3 (7 %) 

- Cestovní ruch – 1 (2 %) 

- Hasiči –11 (25 %) 

Určení ověřovatelů a zapisovatele: 

Místopředseda navrhl určit ověřovateli zápisu pana Václava Valu a jako druhého ověřovatele pana 

Jaroslava Štefáčka. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 

protinávrhy. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu a jako druhého ověřovatele pana 

Jaroslava Štefáčka. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  



   
Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 1 bylo přijato 

Valná hromada určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu a jako druhého ověřovatele pana 

Jaroslava Štefáčka.. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 1 bylo přijato 

Určení volební komise: 

Místopředseda navrhuje do volební komise určit paní Karolínu Kovářovou, paní Elišku Matulovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů určuje do volební komise paní Karolínu Kovářovou, paní Elišku Matulovou. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 2 bylo přijato 

Valná hromada určuje do volební komise paní Karolínu Kovářovou, paní Elišku Matulovou. 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 2 bylo přijato 

Program: 

1. Schválení programu 

Pan místopředseda seznámil přítomné s návrhem programu. Do návrhu programu byl doplněn 

bod Poplatky OSA a zvýhodněné nabídky pro obce. Pak bylo dáno hlasování o daném programu.  

Navržený program: 

Hospodaření Královská stezka o.p.s. a MAS v roce 2019 

Zpráva DR a MK 

Schválení rozpočtu o.p.s. a MAS a výroční zprávy o.p.s. a MAS 2019 

Složení, hlasování SR, DR, PV, MK, VK 

Aktivity roku 2020 a rozpočet na rok 2020  

Plánované akce na rok 2020 a pronájem vybavení na kulturní akce 

Místní partnerství a SCLLD a výzvy v roce 2020 

Programové období 2021 – 2027 

Cyklus SMART seminářů v roce 2020 – chytrá řešení v obcích 

Poplatky OSA a zvýhodněné nabídky pro obce 

Dotazy a diskuze 

 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje navržený program. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 3 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje navržený program. 



   
Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 3 bylo přijato 

2. Hospodaření Královská stezka o.p.s. a MAS v roce 2019  

 

Zpráva DR a MK 

Vystupuje pan Martin Štěpánek – člen Dozorčí rady. Seznamuje zúčastněné s hospodařením 

Královské stezky o.p.s. a MAS a se stavem po překontrolování hospodaření Dozorčí radou a 

Monitorovací komisí. Podle Dozorčí rady nebyl shledán žádný nedostatek v hospodaření 

Královské stezky o.p.s. (včetně místního partnerství, které bylo zkontrolováno Monitorovací 

komisí) za rok 2019. Na všechny dotazy, které měla DR a MK k zaměstnancům o.p.s. a MAS bylo 

zodpovězeno. Účetnictví je k nahlédnutí v průběhu celého zasedání Pléna zakladatelů a Valné 

hromady a pak dále v kanceláři o.p.s.  MK přednesla zprávu o hospodaření za organizační složku 

MAS. V hospodaření nebylo shledáno žádné pochybení. Audit za rok 2019 je prováděn panem Ing. 

Jiřím Jarkovským za auditorskou společnost Účty spol. s.r.o. Nebyly shledány žádné nedostatky. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje hospodaření Královské stezky o.p.s. za rok 2019. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 4 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje hospodaření MAS za rok 2019. 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 4 bylo přijato 

 

3. Schválení rozpočtu o.p.s. a MAS a výroční zprávy o.p.s. a MAS 2019 

 

Pan Charouzek seznamuje přítomné s obsahem Výroční zprávy a její strukturou. Ve Výroční 

zprávě je rozepsáno i hospodaření a veškeré aktivity loňského roku, včetně místního partnerství. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje výroční zprávu organizace Královská stezka o.p.s. za rok 2019. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 5 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje výroční zprávu MAS za rok 2019. 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 5 bylo přijato 

 

4. Složení, hlasování SR, DR, PV, MK, VK 

Pan Petr Bárta informuje, že členům Správní rady – Jaroslava Dvořáková, Luděk Šíma, Lubomír 

Pospíchal a na žádost Pavlína Höferová končí funkční období. Navrhuje nové členy: 

Luděk Šíma 

Lubomír Pospíchal 



   
Aleš Hejkal 

Hana Pipková 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

Zdrželi se 2 

 

Hlasování o Luďkovi Šímovi 

Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Usnesení: Luděk Šíma se stává členem Správní rady. 

 

Hlasování o Lubomíru Pospíchalovi 

Pro: 21  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Lubomír Pospíchal se stává členem Správní rady. 

 

Hlasování o Alešovi Hejkalovi 

Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Usnesení: Aleš Hejkal se stává členem Správní rady. 

 

Hlasování o Haně Pipkové 

Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Usnesení: Hana Pipková se stává členem Správní rady. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje členy Správní rady Luďka Šímu, Lubomíra Pospíchala, Aleše Hejkala 

a Hanu Pipkovou. 

Pro: 20  Proti: 0   Zdržel se: 1, usnesení č. 6 bylo přijato 

Aktuální složení SR: 

Jméno a příjmení Subjekt Rok zvolení 

Petr Bárta Obec Vepříkov 2018 

Martin Sedlák FOP 2019 

Hana Pipková Obec Sedletín 2020 

Aleš Hejkal Strom Praha a.s. 2020 

Mgr. Štěpán Kreuzmann SDH Habry 2018 

Mgr. Aneta Tomová Město Habry 2019 

Luděk Šíma Hrad Ledeč nad Sázavou s.r.o. 2020 

Petr Zadina DSO Krupsko 2019 

Ing. Lubomír Pospíchal Obec Okrouhlice 2020 

 

Pan Petr Bárta informuje, že členům Dozorčí rady – Martin Štěpánek, Jan Šrámek, končí funkční 

období. Navrhuje nové členy: 

Martin Štěpánek 



   
Jan Šrámek 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Martinovi Štěpánkovi 

Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Usnesení: Martin Štěpánek se stává členem Dozorčí rady. 

 

Hlasování o Janu Šrámkovi 

Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Usnesení: Jan Šrámek se stává členem Dozorčí rady. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje členy Dozorčí rady Martina Štěpánka, Jana Šrámka.  

Pro: 20  Proti: 0   Zdržel se: 1, usnesení č. 7 bylo přijato 

Aktuální složení DR: 

Jméno a příjmení Subjekt Rok zvolení 

Václav Jarolím – předseda Městys Uhelná Příbram 2019 

Martin Štěpánek Cyklistický klub Vepříkov 2020 

Petr Pipek Obec Kámen 2019 

Jan Šrámek SDH Uhelná Příbram 2020 

Ing. Helena Grygarová SDH Sedletín 2018 

Eliška Zdražilová Obec Nejepín 2018 

 

Pan Petr Bárta informuje, že členům Programového výboru – Jaroslava Dvořáková, Luděk Šíma, 

David Šorm končí funkční období. Navrhuje nové členy: 

Luděk Šíma 

David Šorm 

Michal Simandl 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Luďku Šímovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Luděk Šíma se stává členem Programového výboru. 

 

Hlasování o Davidovi Šormovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: David Šorm se stává členem Programového výboru. 

 

Hlasování o Michalovi Simandlovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 



   
Usnesení: Michal Simandl se stává členem Programového výboru. 

Návrh usnesení: 

Valná hromada schvaluje členy Programového výboru Luďka Šímu (za Hrad Ledeč nad Sázavou 

s.r.o – zájmová skupina Cestovní ruch), Davida Šorma (za Farní sbor Českobratrské církve 

evangelické – zájmová skupina Podpora společenského života) a Michala Simandla (za Svazek obcí 

mikroregionu Ledečsko – zájmová skupina Rozvoj obce). 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 6 bylo přijato 

Aktuální složení PV: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Mgr. Michal 

Simandl 

Svazek obcí 

mikroregionu 

Ledečsko 

Veřejný Rozvoj obce 2020 

Jiří Rainiš SDH Habry Soukromý Hasiči 2018 

Mgr. David Šorm 

Farní sbor 

Českobratrské církve 

evangelické 

Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2020 

Luděk Šíma 
Hrad Ledeč nad 

Sázavou s.r.o. 
Soukromý Cestovní ruch 2020 

Martin Sedlák Martin Sedlák – FOP Soukromý Podnikání 2018 

Ing. Pavel Kopecký Město Golčův Jeníkov Veřejný Rozvoj obce 2018 

Ing. Aleš Hejkal Strom Praha a.s. Soukromý Podnikání 2019 

Ing. Marie 

Kudrnová 

Město Havlíčkův 

Brod 
Veřejný Rozvoj obce 2019 

Pavel Chlád Obec Dolní Město Veřejný Rozvoj obce 2019 

 

Pan Petr Bárta informuje, že členům Výběrové komise – Jakub Neuvirth, Eliška Zdražilová, Josef 

Pešek, Vladimíra Rubinsteinová, Martina Štecherová, Jan Borek, František Urban, Andrea 

Kosková, Monika Fárka končí funkční období. Navrhuje nové členy: 

Jakub Neuvirth 

Eliška Zdražilová 

Jaroslava Pipková 

Vladimíra Rubinsteinová 

Martina Štecherová 

Jan Borek  

František Urban 

Andrea Kosková 

Monika Fárka 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 



   
Hlasování o Jakubovi Neuvirthovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Jakub Neuvirth se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Elišce Zdražilové 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Eliška Zdražilová se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Jaroslavě Pipkové 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Jaroslava Pipková se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Vladimíře Rubinsteinové 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Vladimíra Rubinsteinová se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Martině Štecherové 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Martina Štecherová se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Janu Borkovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Jan Borek se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Františku Urbanovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: František Urban se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Andree Koskové 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Andrea Kosková se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Monice Fárce 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Monika Fárka se stává členem Výběrové komise. 

Návrh usnesení: 

Valná hromada schvaluje členy Výběrové komise Jakuba Neuvirtha (zájmová skupina Podpora 

společenského života), Elišku Zdražilovou (zájmová skupina Zemědělství, lesnictví), Jaroslavu 

Pipkovou (zájmová skupina Cestovní ruch), Vladimíru Rubinsteinovou (zájmová skupina Cestovní 

ruch), Martinu Štecherovou (zájmová skupina Podnikání), Jana Borka (zájmová skupina Rozvoj 

obce), Františka Urbana (zájmová skupina Podnikání), Andreu Koskovou (zájmová skupina 

Podpora společenského života), Moniku Fárku (zájmová skupina Podpora společenského života). 



   
 Pro: 44 Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 7 bylo přijato 

Aktuální složení VK: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Eliška Zdražilová – 

předsedkyně 
FO Soukromý 

Zemědělství, 

lesnictví 
2020 

Jaroslava Pipková FO Soukromý Cestovní ruch 2020 

Ing. Vladimíra 

Rubinsteinová 
FO Soukromý Cestovní ruch 

2020 

Jakub Neuvirth FO Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2020 

Andrea Kosková FO Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2020 

Martina 

Štecherová 
FO Soukromý Podnikání 

2020 

Monika Fárka FO Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2020 

František Urban FO Soukromý Podnikání 2020 

Ing. Jan Borek FO Soukromý Rozvoj obce 2020 

 

Pan Petr Bárta informuje, že členům Monitorovací komise – Jiří Novák, končí funkční období. 

Navrhuje nové členy: 

Jiří Novák 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Jiřím Novákovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Jiří Novák se stává členem Monitorovací komise. 

Návrh usnesení: 

Valná hromada schvaluje členy Monitorovací komise Jiřího Nováka (za Zemědělskou společnost 

Horní Krupá, a.s., zájmová skupina Zemědělství, lesnictví). 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 8 bylo přijato 

 

 



   
Aktuální složení MK: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Václav Jarolím – 

předseda 

Městys Uhelná 

Příbram 
Veřejný Rozvoj obce 2018 

Petr Pipek Obec Kámen Veřejný 

Podpora 

společenského 

života 

2018 

Ing. Helena 

Grygarová 
SDH Sedletín Soukromý Hasiči 2018 

Filip Vala ZOD Kámen Soukromý 
Zemědělství, 

lesnictví 
2019 

Jiří Novák 

Zemědělská 

společnost Horní 

Krupá, a.s. 

Soukromý 
Zemědělství, 

lesnictví 
2020 

Lukáš Malina 
Tělovýchovná 

jednota Tis, z.s. 
Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2018 

 

5. Aktivity roku 2020 a rozpočet na rok 2020  

 

MAP II 

Karolína Kovářová zmiňuje, že MAS Královská stezka, která je realizátorem projektu Místní akční 

plány vzdělávání II pro ORP Světlá nad Sázavou a ORP Havlíčkův Brod realizuje v projektu řadu 

zajímavých aktivit. V průběhu roku 2019 proběhly např. semináře „Polytechnické vzdělávání 

v MŠ“, seminář „Děti Online“, seminář s tématem pro rodiče „Přetěžování dětí mnoha kroužky“ a 

„Rodič není sluha“, dvoudenní seminář pro pedagogy na kritické myšlení. Učitelé a děti se účastní 

autorských čtení. Nechyběla exkurze pro pedagogy na Scio školu a na MŠ a speciálně pedagogické 

centrum v Jihlavě, čerpání příkladů dobré praxe na Waldorfské škole v Pardubicích, ZŠ Staňkově 

v Brně a v ZŠ a praktické škole v Hustopečích. 

Od nového školního roku probíhá také workshop řemeslných dovedností. Pro velký úspěch se 

opětovně uskutečňuje sdílení rodilého mluvčího na školách a spolupráce s Muzeem Vysočiny. 

Vzdělávací akce jsou plánovány až do roku 2022. Veškeré informace jsou k nalezení na webu 

http://kralovska-stezka.cz/mistni-akcni-plany/map-ii/ a na facebookových stránkách MAP 

Havlíčkobrodsko a Světelsko. 

 

SRPSS  

Eliška Matulová podává informace o více než dvouletém plánování podoby sociálních služeb 

v regionu Havlíčkobrodska a Světelska dospělo ke svému konci. Od listopadu 2017 se scházeli 

zástupci měst a obcí, Krajského úřadu Kraje Vysočina a neziskových organizací poskytujících 

sociální služby, aby naplánovali fungování sociálních služeb na následující 3 roky. Realizaci 

projektu koordinovala MAS Královská stezka v partnerství s městem Havlíčkův Brod a s městem 

http://kralovska-stezka.cz/mistni-akcni-plany/map-ii/


   
Světlá nad Sázavou. Hlavním cílem projektu bylo stanovení priorit v oblasti rozvoje sociálních 

služeb v letech 2019 – 2021. Členové pracovních skupin společně zformovali jednotlivé priority, 

opatření a aktivity, které jsou obsahem hlavního výstupu projektu. Dále byl zpracován Akční plán 

na roky 2019 – 2020 upřesňující financování jednotlivých aktivit popsaných ve strategickém 

plánu. Dokumenty jsou veřejně dostupné na webu MAS Královská stezka http://kralovska-

stezka.cz/plany-socialnich-sluzeb/sprss-havlickuv-brod/ a webu města Havlíčkův Brod a Světlá 

nad Sázavou. 

 

Pan Charouzek uvádí, že nezisková organizace Občanské sdružení vilémovské boubelky jsou 

v likvidaci, a proto je nutné vyřadit je ze zakladatelů a partnerů MAS. V souvislosti se změnou 

zakládací listiny byli osloveni další zakladatelé s možností převedení práv na město Habry. 

Neznamená to vyloučení z území MAS, nýbrž snížení administrace s působením o.p.s. Dále také 

s ohledem na směrnici Vznik a zánik místního partnerství je navrženo, aby z partnerů byli 

vyřazeni pro opakovanou neúčast na VH, nekomunikaci s MAS či z dalších důvodů partneři: 

Občanské sdružení vilémovské boubelky (zájmová skupina Podpora společenského života), 

Nadační fond Aktivní ženy na venkově (zájmová skupina Podpora společenského života), 

František Pazderka (zájmová skupina Podnikání). 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje zánik práv zakladatele u Občanského sdružení vilémovské 

boubelky. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 8  bylo přijato 

Valná hromada bere na vědomí zánik práv zakladatele u Občanského sdružení vilémovské 

boubelky. 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 9 bylo přijato 

Plénum zakladatelů bere na vědomí zánik místního partnerství u Občanského sdružení 

vilémovské boubelky, Nadačního fondu Aktivní ženy na venkově a Františka Pazderky. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 9 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje zánik místního partnerství u Občanského sdružení vilémovské 

boubelky, Nadačního fondu Aktivní ženy na venkově a Františka Pazderky. 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 10 bylo přijato 

Rozpočet – pan Charouzek předkládá výhled na rok 2020 a zdůvodňuje jednotlivé položky 

rozpočtu. V hospodaření je zohledněno hospodaření o.p.s. i místního partnerství (odděleně). 

V roce 2020 nebude dotace od Kraje Vysočina na MAS. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje rozpočet Královská stezka o.p.s. na rok 2020. 

Pro: 20  Proti: 0   Zdržel se: 1, usnesení č. 10 bylo přijato 

http://kralovska-stezka.cz/plany-socialnich-sluzeb/sprss-havlickuv-brod/
http://kralovska-stezka.cz/plany-socialnich-sluzeb/sprss-havlickuv-brod/


   
Valná hromada schvaluje rozpočet MAS na rok 2020. 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 11 bylo přijato 

Pan Charouzek informuje o záměru provozu kavárny v Habrech jako sociálního podniku. Projekt 

bude podán do Operačního programu Zaměstnanost a žadatelem bude samotná Královská stezka 

o.p.s. Orgány sociálního podniku jakožto organizační složky o.p.s. – Výbor sociálního podniku (5 

zástupců) a Dozorčí rada sociálního podniku (3 zástupci). Zřízením organizační složky o.p.s. jako 

sociálního podniku dojde k přidání vedlejších podnikatelských činností – hostinská činnost, 

velkoobchod a maloobchod, prodej kvasného lihu, konzumního lihu a lihovin do Statutu a 

Zakladatelské smlouvy. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů bere na vědomí projektový záměr Královské stezky o.p.s. a podání projektu 

do Operačního programu Zaměstnanost. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 11 bylo přijato 

Plénum zakladatelů schvaluje přidání vedlejších podnikatelských činností – hostinská činnost, 

velkoobchod a maloobchod, prodej kvasného lihu, konzumního lihu a lihovin do Statutu a 

Zakladatelské smlouvy. 

Pro: 21  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 12 bylo přijato 

6. Plánované akce na rok 2019 a pronájem vybavení na kulturní akce 

Lucie Šulcová za MAS informuje zejména o kulturních akcích, jako je Čistá řeka Sázava na 

Vysočině, Cyklovýlet 5, Gastronomický festival v Habrech, Cestující kinematograf. Královská 

stezka o.p.s. nabízí zapůjčení zázemí pro pořádání kulturních a společenských akcí v regionu. 

Jedná se konkrétně o stany, stánky, pivní sety, pódium, parket, a i promítací techniku, skákací hrad. 

7. Místní partnerství a SCLLD a výzvy v roce 2020 

Začátkem roku 2019 byla vypsána 3. výzva v rámci Programu rozvoje venkova. Podpořeno bylo 

9 projektů v rámci opatření Podpora podnikání a cestovní ruch. 4. výzva z Programu rozvoje 

venkova byla vyhlášena 20. 1. 2020, příjem žádostí probíhal do 24. 2. 2020 a byla zaměřena na 

dotační podporu v rámci opatření Podpora podnikání a cestovní ruch, Potravinářství a 

Zpřístupnění přírody. Do Fiche 1 Podpora podnikání a cestovní ruch bylo přijato 10 žádostí, do 

Fiche 3 Potravinářství byla přijata 1 žádost a do Fiche 4 Zpřístupnění přírody nežádal žádný 

subjekt. Žádosti o dotaci nyní prochází hodnocením formálních náležitostí a přijatelnosti. 

Dále byla od 20. 2. do 10. 9. 2019 otevřena výzva v rámci Operačního programu Životní 

prostředí. Přijat byl 1 projekt zaměřen na zeleň v intravilánu. V roce 2020 již žádná výzva na 

sídelní zeleň vypsána nebude. 

 

Z Operačního programu Zaměstnanost došlo během jara, léta a podzimu 2019 k vyhlášení 6 

výzev, a to na Zaměstnanost I, Rodina a mladí III, Zaměstnanost II, Sociální podnikání I a Sociální 



   
služby III a Rodina a mladí IV. Ne všechny výzvy jsou již uzavřené a možnost podání projektu stále 

trvá. V roce 2020 se nepředpokládá vyhlášení výzvy z tohoto operačního programu. 

 

S vypisováním výzev se nezahálelo ani v Integrovaném regionálním operačním programu. 

Během roku 2019 byli podpořeni žadatelé v oblasti opatření Sociálních služeb I (přijaty 3 

projekty), Sociálním podnikání II (přijaty 3 projekty), a v opatření Zázemí pro vzdělávání II 

(přijato 6 projektů).  

 

Paní Kovářová informuje dále o současných a budoucích výzvách IROP. Dne 30. 1. 2020 byla 

vyhlášena výzva, která je určena organizacím poskytující sociální služby dle zákona č. 108/2006 

Sb., o sociálních službách. Výzva upřesňuje vybrané druhy sociálních služeb, na které může být 

poskytnuta podpora. Žádosti o dotaci jsou přijímány do 5. 3. 2020 do 12:00 hodin. Typem 

podporovaných projektů byly v rámci rozvoje sociálních služeb nákup pozemků, staveb, zařízení 

a vybavení automobilů a výstavba a stavební úpravy, které vytvoří podmínky pro kvalitní 

poskytování sociálních služeb, obnovu a zkvalitnění materiálně technické základny stávajících 

služeb sociální práce s cílovými skupinami.  

 

Od 2. 3. 2020 je otevřena výzva na opatření Doprava II. Výzva je zaměřena na aktivity týkající se 

bezpečnosti dopravy. Podporované budou rekonstrukce, modernizace a výstavba chodníků 

či výstavba bezbariérových komunikací pro pěší k zastávkám veřejné hromadné dopravy, 

rekonstrukce, modernizace a výstavba podchodů nebo lávek pro chodce a realizace prvků 

zvyšujících bezpečnost železniční, silniční, cyklistické a pěší dopravy. Žádosti je možné podávat 

do 3. 4. 2020 do 12:00 hodin.  

 

Na 1. čtvrtletí roku 2020 je plánována výzva se zaměřením na Sociální podnikání III. (výzva č. 13). 

V tomto opatření je možný vznik nového sociálního podniku, rozšíření podniku v rámci stávajícího 

podnikatelského subjektu, který je v době podání žádosti sociálním podnikem a splňuje principy 

sociálního podnikání a zároveň dochází k  

rozšíření nabízených produktů a služeb nebo  

rozšíření prostorové kapacity podniku nebo  

zavedení nových technologií výroby či  

k zefektivnění procesů podniku,  

anebo je možné rozšíření stávajících nebo vznik nových podnikatelských aktivit OSVČ. Alokace 

výzvy MAS je pro tuto výzvu 2,5 mil Kč.  

 

V závěru představuje pan Charouzek Programové období 2021+. Informuje o výši HDP a rozložení 

regionů v nově stanoveném NUTS II, zmiňuje financování ex ante a ex post a představuje 

jednotlivé operační programy, které bude MAS pravděpodobně administrovat. Jedná se o IROP II, 

SZP (PRV), OPŽP, OPZ, OP TAK. Zmiňuje jednotlivé body vyjednávání s ministerstvy a Národní sítí 

MAS a co je nejdůležitější pro žadatele z hlediska připravenosti projektů.  

Pan Charouzek dále zmiňuje blížící se semináře na téma Chytrý venkov, které budou probíhat 

v bloku celkem 8 seminářů (již některé proběhly). Nejbližším tématem bude přednáška na 

Energetiku v obcích v květnu v Pelhřimově, následovat bude v září SMART ve veřejném prostoru 

a během roku 2020 proběhne ještě v Havlíčkově Brodě seminář s tématem SMART úřad. 



   
8. Dotazy a diskuze 

Paní Syrová ze Sdružení místních samospráv (krajská manažerka) zmiňuje ve své prezentaci 

doplněný bod do programu, a to poplatky OSA a výhody pro obce a dále téma obec 2030. 

Pohovořila o cenové nabídce za OSU pro několik akcí najednou pro členské obce a jejich spolky a 

zodpověděla vzešlé dotazy. 

Nikdo ze zúčastněných nemá žádné dotazy, a tak je zasedání Pléna zakladatelů a Valné hromady 

ukončeno po 18. hodině. 

Usnesení ze zasedání Pléna zakladatelů a Valné hromady dne 3. 3. 2020 od 17:00 hodin: 

Plénum zakladatelů po projednání schvaluje: 

1. Plénum zakladatelů určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu a jako druhého 

ověřovatele pana Jaroslava Štefáčka. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

2. Plénum zakladatelů určuje do volební komise paní Karolínu Kovářovou, paní Elišku 

Matulovou. 

3. Plénum zakladatelů schvaluje navržený program. 

4. Plénum zakladatelů schvaluje hospodaření Královské stezky o.p.s. za rok 2019. 

5. Plénum zakladatelů schvaluje výroční zprávu organizace Královská stezka o.p.s. za rok 

2019. 

6. Plénum zakladatelů schvaluje členy Správní rady Luďka Šímu, Lubomíra Pospíchala, Aleše 

Hejkala a Hanu Pipkovou. 

7. Plénum zakladatelů schvaluje členy Dozorčí rady Martina Štěpánka, Jana Šrámka.  

8. Plénum zakladatelů schvaluje zánik práv zakladatele u Občanského sdružení vilémovské 

boubelky. 

9. Plénum zakladatelů bere na vědomí zánik místního partnerství u Občanského sdružení 

vilémovské boubelky, Nadačního fondu Aktivní ženy na venkově a Františka Pazderky. 

10. Plénum zakladatelů schvaluje rozpočet Královská stezka o.p.s. na rok 2020. 

11. Plénum zakladatelů bere na vědomí projektový záměr Královské stezky o.p.s. a podání 

projektu do Operačního programu Zaměstnanost. 

12. Plénum zakladatelů schvaluje přidání vedlejších podnikatelských činností – hostinská 

činnost, velkoobchod a maloobchod, prodej kvasného lihu, konzumního lihu a lihovin do 

Statutu a Zakladatelské smlouvy. 

Valná hromada po projednání schvaluje: 

1. Valná hromada určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu a jako druhého ověřovatele 

pana Jaroslava Štefáčka.. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

2. Valná hromada určuje do volební komise paní Karolínu Kovářovou, paní Elišku Matulovou. 

3. Valná hromada schvaluje navržený program. 

4. Valná hromada schvaluje hospodaření MAS za rok 2019. 

5. Valná hromada schvaluje výroční zprávu MAS za rok 2019. 

6. Valná hromada schvaluje členy Programového výboru Luďka Šímu (za Hrad Ledeč nad 

Sázavou s.r.o – zájmová skupina Cestovní ruch), Davida Šorma (za Farní sbor 

Českobratrské církve evangelické – zájmová skupina Podpora společenského života) a 



   
Michala Simandla (za Svazek obcí mikroregionu Ledečsko – zájmová skupina Rozvoj 

obce). 

7. Valná hromada schvaluje členy Výběrové komise Jakuba Neuvirtha (zájmová skupina 

Podpora společenského života), Elišku Zdražilovou (zájmová skupina Zemědělství, 

lesnictví), Jaroslavu Pipkovou (zájmová skupina Cestovní ruch), Vladimíru 

Rubinsteinovou (zájmová skupina Cestovní ruch), Martinu Štecherovou (zájmová skupina 

Podnikání), Jana Borka (zájmová skupina Rozvoj obce), Františka Urbana (zájmová 

skupina Podnikání), Andreu Koskovou (zájmová skupina Podpora společenského života), 

Moniku Fárku (zájmová skupina Podpora společenského života). 

8. Valná hromada schvaluje členy Monitorovací komise Jiřího Nováka (za Zemědělskou 

společnost Horní Krupá, a.s., zájmová skupina Zemědělství, lesnictví). 

9. Valná hromada bere na vědomí zánik práv zakladatele u Občanského sdružení vilémovské 

boubelky. 

10. Valná hromada schvaluje zánik místního partnerství u Občanského sdružení vilémovské 

boubelky, Nadačního fondu Aktivní ženy na venkově a Františka Pazderky. 

11. Valná hromada schvaluje rozpočet MAS na rok 2020. 

Zapisovatel – Lucie Šulcová………………………………………… 

Ověřovatelé – Václav Vala………………………………………… 

Jaroslav Štefáček………………………………………… 

 

       


